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Preryd€nt Miasta wlocfawek

InterPelacia

W sprawie podjqcia dziafaf zmierzajacych do zapewnienia bezpieczeistwa mieszkafc6w

korrystajqcych z ulicy Lqgskiej, przez spowolnienie ruchu na w/w ulicl.

Szanowny Panie Prerydencie,

zwracam sie z upneime pro5be, do Pana Prerydenta o podiqcie dzialari zmienai4clch do

spowolnienia ruchu samochodowego na ulicy tqgskiei na wysokoici numer5l b, gdzie znajduie

siq budynek wielorodzinny oraz wjazd i wyiazd do Centrum Kultury Browar B. Prry wymienionej

ulica mieszka wiele rodzin z dzie6mi, wystqpuje tam Problem z drogowymi ,piratami," kt6rzY

osiqgalq duie prqdkoSci co powoduje zagroienie dla mieszkafc6w ulicy'

Z uwagi na powyiszy problem wnioskuie o podiqcie dziafad w celu wYeliminowaniu

niebezpieczeistwa i zainstalowanie progu zwalniaiQceSo.




